
 

 

Protokół Nr XXXVI/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 26 lutego 2021 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.11 

Zamknięcie obrad – godz. 17.53 

Ad. 1 

Obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 
2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych 
nimi sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez 
wideokonferencję w aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 14 
radnych. 

Ponadto Przewodniczący RM poinformował, że w sesji zdalnie uczestniczą także sołtysi 
reprezentujący poszczególne miejscowości gminy, tj. Pan P. Trybus - sołtys wsi Ścinawka 
Średnia, Pan B. Proszek – sołtys wsi Ścinawka Dolna, Pan A. Kowal – sołtys wsi 
Wambierzyce, Pani Dorota Bajcar – sołtys wsi Ścinawka Górna, Pan J. Gorczycki - sołtys wsi 
Tłumaczów, Pani K. Orman - sołtys wsi Ratno Dolne, Pani C. Skwarło - sołtys wsi Suszyna, 
Pan S. Maślak - sołtys wsi Raszków, Pani M. Soroka – Sołtys wsi Pasterka, oraz Pani J. 
Burlita - sołtys wsi Gajów. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 26 lutego 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z dnia 

29 stycznia 2021 r. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie MGKRPA z działalności i wydatkowania środków finansowych z wpłat za 

zezwolenia na sprzedaż alkoholu za rok 2020. 

8. Opieka społeczna w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom gminy za rok 2020. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu na 

uchwałę Nr XXXII/222/20 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 listopada 2020 roku 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu miasta Radków w rejonie ul. Osiedle Robotnicze oraz ul. Leśnej wraz 

z odpowiedzią na skargę      – DRUK NR 1 



 

 

b) rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku   – DRUK NR 2 

c) rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku   – DRUK NR 3 

d) rozpatrzenia petycji z dnia 18 stycznia 2021 roku   – DRUK NR 4 

e) zwolnienia i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych należnej w 2021 roku     – DRUK NR 5 

f) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz Miejsko-Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021  – DRUK NR 6 

g) regulaminu korzystania z parkingu przy ul. Krótkiej w Radkowie    

        – DRUK NR 7 

h) regulaminu korzystania z parkingu przy ul. Wiejskiej w Wambierzycach   

        – DRUK NR 8 

i) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok   – DRUK NR 9 

10. Sprawozdanie z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2020. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).  

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

stycznia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 29 stycznia 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 stycznia 2021 roku do 26 

lutego 2021 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Do obrad dołączył radny Ryszard Markowicz. Aktualna liczba radnych wyniosła 15. 

Ad. 7 



 

 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania. 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie MGKRPA z zakresu działalności i wydatkowania środków 
finansowych z wpłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu za rok 2020 (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej o złożenie 
sprawozdania. 

Pani Marta Jurowska - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej złożyła 
informację na temat opieki społecznej w kontekście pomocy najuboższym mieszkańcom 
gminy za rok 2020 (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Burmistrz – poprosił o przypomnienie ile wnosił budżet OPS w roku ubiegłym. 

M. Jurowska – odpowiedziała, że w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 r. Ośrodek 
wydatkowanie ogólnej kwoty 14 692 784,01 zł, w tym zadania własne finansowane z budżetu 
gminy stanowiła kwota 2 176 858,21 zł, zadania własne finansowane z budżetu państwa to 
1 087 484,77 zł, zadania zlecone gminom finansowane z budżetu państwa wyniosły 
11 151 794,88 zł. 

Burmistrz – podziękował za odpowiedź. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do złożonego sprawozdania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Obrady opuścił radny Dawid Wnęk. 

Ad. 9 

DRUK NR 1 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
we Wrocławiu na uchwałę Nr XXXII/222/20 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
30 listopada 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obrębu miasta Radków w rejonie ul. Osiedle Robotnicze 
oraz ul. Leśnej wraz z odpowiedzią na skargę 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekty uchwał podlegały szczegółowemu 
omówieniu na wspólnym posiedzeniu komisji RM w Radkowie w dniu 24 lutego 2021 r. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 



 

 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – poinformował, że obecnie zdalnie w sesji uczestniczy 14 radnych oraz 

wszyscy sołtysi Gminy Radków. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku 

Przewodniczący RM – poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



 

 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 3 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



 

 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 4 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 stycznia 2021 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych należnej w 2021 roku 



 

 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz Miejsko-

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



 

 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 w sprawie regulaminu korzystania z parkingu przy ul. Krótkiej w Radkowie 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   



 

 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie regulaminu korzystania z parkingu przy ul. Wiejskiej 

w Wambierzycach 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 9 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poprosił przewodniczących Komisji RM o złożenie sprawozdań z prac 
stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2020. 
 
Bogusz Drożdż - złożył sprawozdanie z prac komisji rewizyjnej za rok 2020 (sprawozdanie z 
prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 
Czesława Jarzyńska - złożyła sprawozdanie z prac komisji skarg, wniosków i petycji za rok 
2020 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 



 

 

Piotr Trybus - złożył sprawozdanie z prac komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego 
za rok 2020 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu).   
 
Barbara Sobczyńska - złożyła sprawozdanie z prac komisji oświaty za rok 2020 
(sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 
Janusz Gorczycki - złożył sprawozdanie z prac komisji kultury, sportu i turystyki za rok 2020 
(sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 
Krzysztof Przybycień - złożył sprawozdanie z prac komisji zdrowia, spraw społecznych i 
porządku publicznego za rok 2020 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
Ryszard Markowicz - złożył sprawozdanie z prac komisji spraw gospodarczych i rolnictwa za 
rok 2020 (sprawozdanie z prac Komisji stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie było pytań do przedstawionych sprawozdań z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 
2020. 
 
Przewodniczący podziękował Przewodniczącym za złożenie sprawozdań i za współpracę w 
minionym roku oraz życzył owocnej pracy w bieżącym roku kalendarzowym. 
 

Ad. 11 

Przewodniczący RM – poinformował, że Burmistrz przedstawi „Roczną informację z robót 
inwestycyjnych oraz remontowo-budowlanych w lokalach i budynkach komunalnych za 2020 
r.” 

Burmistrz – złożył informację (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący – zapytał, czy ktoś ma pytania do złożonej informacji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo w sprawie 
podjęcia przez Radę Miejską uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Dobromierz oraz informacja Burmistrza Miasta i Gminy Radków o braku środków 
finansowych, które mogłyby być przeznaczone na powyższy cel. Przewodniczący zaznaczył, 
że sprawa była bardzo dokładnie omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji RM, na 
którym nikt nie zgłosił uwag, więc uznał, że Radni przyjmują stanowisko przedstawione przez 
Burmistrza i udzielenia odmownej odpowiedzi w sprawie. Przewodniczący poinformował 
również, że w dniu 29.01.2021 r. otrzymał do wiadomości uchwałę Nr XIII/30/2021 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 
przedstawionej w uchwale Rady Miejskiej w Radkowie nr XXXIII/246/2020 w dnia 30 grudnia 
2020 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków oraz w 
uchwale Rady Miejskiej w Radkowie nr XXXIII/247/20 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 
budżetu Gminy Radków na 2021 rok, w której Skład Orzekający wydał opinię pozytywną 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – zapytał o fundusz inicjatyw sołeckich na 2021 rok.  

Burmistrz – odpowiedział, że będzie realizowany zgodnie z zapisem uchwały budżetowej i 
regulamin nie został zmieniany w tym zakresie oraz poprosił o doprecyzowanie pytania. 



 

 

J. Gorczycki – powiedział, że odpowiedź jest wystarczająca i sołectwa będą bazować na tym 
samym regulaminie co w roku poprzednim. 

Burmistrz – potwierdził. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

B. Sobczyńska – odniosła się do pisma, które radni otrzymali drogą mailowa, tj. pisma 
Prezydenta Wałbrzycha skierowane do Pani Minister Funduszy i Polityki Regionalnej w 
sprawie środków unijnych zaprojektowanych dla województwa dolnośląskiego, które było 
także omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji i zapytała czy to pismo Radni otrzymali 
tylko do zapoznania się, czy Rada Miejska będzie się do niego odnosić. 

Burmistrz – odpowiedział, że pismo zostało przekazane tylko do zapoznania z uwagi na fakt, 
że Gmina Radków jest członkiem Aglomeracji, Rada podejmowała uchwałę w sprawie 
realizacji Strategii 2030 oraz całego Pogórza Sudeckiego i Burmistrz czuje się zobowiązany 
informować Radę o tego rodzaju działaniach, ponieważ sytuacja jest dynamiczna. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

J. Gorczycki – zapytał, czy jest możliwość, aby osoby, które mają zaległości w płatnościach 
względem Gminy mogły odpracowywać swoje zadłużenie. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest opracowany regulamin i wzory umów, jest do wykonania 
wiele prac prostych, melioracyjnych, przy których można odpracować zadłużenia, ale nie ma 
zainteresowanych do spłaty długu w taki sposób. Jest także duży problem z egzekucją 
należności, przede wszystkim w gospodarce lokalami, ponieważ nie można dokonywać zajęć 
komorniczych ze świadczeń np. 500+, nie ma możliwości przeprowadzenia procedury 
eksmisyjnej nie tylko ze względu na zimowy okres ochronny, ale także przez sytuację 
epidemiczną, a także Gmina nie chce dokonywać eksmisji tylko ze względu na zadłużenie 
rodziny, która lokal faktycznie zamieszkuje, ponieważ to nie rozwiąże problemu, lecz jeszcze 
go spotęguje. Dlatego Burmistrz zaznaczył, że Gmina zachęca i stwarza możliwości do 
odpracowania należności lub rozłożenia płatności na raty oraz zaapelował, aby mieszkańcy 
realizowali swoje zobowiązania.  

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                  Aleksander Mielniczuk 


